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Nejste ještě u nás?
Přihlaste se k nám do 
31. 3. 2023

Třiadvacetiletý raper Petr Streich-
sbier z Jihlavy se zajímal o hudbu už 
od svých dětských let. Jak sám říkal, 
trsal u magneťáku od mala až po sou-
časnost. 

„Postupně jsem měl potřebu a pocit 
se vždy z něčeho vypsat a vyzpovídat 
a tohle byla nejlepší volba, jak to udě-
lat. Muzika obecně pomáhá a zlepšuje 
náladu,“ vysvětluje hudebník působící 
pod pseudonymem Pe�  Berris nebo 
dříve JMY, který nedávno vydal nový 
singl Křídla.

Hudební vzory vyloženě nemá, ale 
jako každý si poslechne, co nového u 
nás i v zahraničí vzniká. 

„Mám kamarády z Poetiky, šikovná 
kapela z Vysočiny, takže i oni mi dos-
ti pomohli. Převážně ale poslouchám 
zahraniční muziku,“ říká Petr.

Nejvíc pyšný je ve svém věku na to, 
že měl možnost nahrát sloku na al-
bum “Stromy v bouři” od hiphopové 
jihlavské legendy Pio Squad.

Díky této spolupráci se seznámil 
s jejich teď už minulým DJem a pro-
ducentem J-kidem. 

„Sedli jsme si spolu do noty a doteď 
jsem u něj měl možnost nahrávat svoje 
skladby. A děkuju mu za to!“ říká Pe�  
a přidává další jména: „Pak je tu napří-
klad 58G. S Doktorem, jejich členem, se 
znám taky od Pio Squad, oba jsme byli 
na jejich albu. Myslím si, že tak nějak 
vzájemně o svý tvorbě víme a mrkneme 
se, co kdo vydává.“ 

Jeho prozatím největší úspěch se 
odehrál v roce 2016, kdy byl pozvaný 

Hudbou chci lidem předat kus sebe
kapelou Pio Squad na jeden z největ-
ších hiphopových festivalů v Evropě 
- Hip Hop kemp, kde s nimi mohl ži-
vě odzpívat svou sloku, která zazněla 
na jejich albu. „Byl to pro mě obrovskej 
zážitek stát na stagi, kde byl tenkrát nar-
vanej celej hangár lidí a bylo super sly-
šet, že je to baví, skandujou a řvou, když 
jsem začal svou sloku,“ vzpomíná na 
velký zážitek Pe� .

Poté následovala menší pauza, pár 
vydaných singlů a nabídka od Ruka 
Hore, kteří mu nabídli pomoc s dis-
tribucí. Pod značkou Ruka Hore je 
spousta známých českých, ale i sloven-
ských jmen. 

Plán do budoucna už má raper něko-
lik let stejný. Posouvat se v hudbě dál a 
v pozadí se zlepšovat a najít sám sebe. 

„Na album mám ještě podle mě čas, 
takže se budu věnovat singlům, popřípa-
dě navázat spolupráci s někým zajíma-
vým,“ popisuje mladý muzikant, který 
by pomocí hudby chtěl lidem předat 
kus sebe a chtěl by, aby se s jeho texty 
ztotožnili.

„Pár lidí, co taky píší a mají to podob-
ně, mi řeklo, ať si jdu za svým snem. Rád 
bych, aby se hudba stala i prací a ne 
jenom koníčkem, tak uvidíme, kam mě 
moje stopy zavedou,“ říká na závěr Petr 
Streichsbier alias Pe�  Berris. -vd-

PETR STREICHSBIER dříve vystu-
poval pod pseudonymem JMY. Dnes si 
říká Pe�  Berris a nedávno vydal nový 
singl Křídla. Foto: archiv PB

Dokončení ze str. 2
„Celou situaci nám výrazně kompli-

kuje zpoždění v dodávce šesti nových 
parciálních trolejbusů, kvůli kterému 
jsme nuceni v přepravních špičkách 
některé spoje, které byly dříve vedeny v 
celé trase, rozdělit,“ vysvětluje před-
seda představenstva DPMJ jeden 
z důvodů komplikací a dodává, že za 
tyto dočasné problémy se cestujícím 
omlouvá.   

Linka H funguje podle jeho slov 
od začátku bez větších problémů a 
připomínek. Došlé podněty se týka-
jí hlavně dojezdu na ranní směnu do 
Nemocnice Jihlava, na které se DPMJ 
pokusí zareagovat při další změně 
jízdních řádů.

„Na lince G jsme se při jejím rozjez-
du potýkali snad se všemi myslitelnými 
rozmary počasí (sníh, silný vítr, mráz, 
výpadky elektrického proudu). Nyní 
vyhodnocujeme podněty od cestujících 
a osadních výborů,“ vysvětlil Rovner.

První změny nových jízdních řá-
dů vstoupily v platnost ve čtvrtek 23. 
února, a to na autobusové lince 4. 

V průběhu března by pak měly 
nastat změny autobusových spojení 
na linkách 2 a 12 a během dubna se 
na základě vyhodnocení zkušební-
ho provozu a připomínek osadních 
výborů a veřejnosti změní odjezdy i 
četnost spojů na linkách G a H.

Během března dojde ke změnám 
odjezdů autobusových linek 2 a 12. 

Podle Rovnerových slov ale navy-
šování množství spojů naráží také na 
personální limity. -vd-

Velké změny...


